

朝陽科技大學 097學年度第1學期教學大綱
Literature & Life 文學與生活

當期課號	9055	Course Number	9055
授課教師	袁本秀	Instructor	,
中文課名	文學與生活	Course Name	Literature & Life
開課單位	藝文涵養課群(進)	Department	
修習別	選擇必修	Required/Elective	Topics in Chinese and Art Appreciation
學分數	2	Credits	2
課程目標	現代的日常生活分外忙碌，以致人的精神生活產生空虛之感，加上本校的學生大多為理商工的學生，在文學和藝術的訓練上本就有所不足，因此用文學的態度來看待生活是本課程的主要目的。	Objectives	Because the backgrounds for most of our students are either in science or technology, we hope to introduce to the students to look at life from a literary viewpoint. Through study of classical literature, we can learn how to live modern life from the past. We hope this will have a positive impact on students' future.
教材	1 各類文、史、哲書籍 2 自編講義	Teaching Materials	
成績評量方式	1 期中考30% 2 平時表現30% 3 期末考40%	Grading	1.midterm : 30% 2.classroom attitude : 30% 3.final : 40%
教師網頁	-		
教學內容	1 文學知識講解與討論 2 文學作品選讀與分享 3 閱讀筆記抒寫與評析	Syllabus	1.knowledge of literature : explanation and discussion 2.literature project : selected readings and partaking 3.reading notes : writing and review

尊重智慧財產權，請勿非法影印。